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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban

illetékes minisztérium irányítójáho z

„Mikorra készül el az Ózd-Susa és Jéne közötti közút és a határátkelő?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Néhány héttel ezelőtti ózdi látogatásom során hívták fel helybeliek figyelmemet az

Ózd külterületéhez tartozó Susa és a felvidéki (nem mellesleg magyarlakta) Jéne közötti ,

régóta ígért és várt, ám a mai napig el nem készült, s ő t valójában el sem kezdett közútra.

Az Országgyűlés a 2012. évi XXIV. törvénnyel hirdette ki a Magyarorszá g

Kormánya és a Szlovák Köztársaság Kormánya között, a közös államhatáron átvezet ő
közutak forgalmi jellegérő l szóló megállapodást, amely rögzíti a két ország között tervezett új

közúti kapcsolatok jegyzékét, köztük az Ózd-Susa és Jéne között tervezett utat is .

Orbán Viktor magyar és Robert Fico szlovák miniszterelnök 2012 . október 2-án

Pilisszentkereszten szándéknyilatkozatot írt alá a tervezett határon átnyúló kapcsolatokról . A

magyar miniszterelnök ekkor azt mondta, hogy ma a szlovák-magyar közös határon átlagosan

24 kilométerenként van összeköttetés, a mostani egyezménnyel azonban célul tűzhető ki az,

hogy a jövőben 7,5 kilométerenként legyen közúti kapcsolat a két ország között .



2014. március 27-én a két miniszterelnök Szadán újabb szándéknyilatkozato t

fogadott el . A dokumentum szövege szerint Magyarország és Szlovákia „ kinyilvánítják

megállapodásukat, hogy az Európai Unió 2014-2020-es programozási id őszakában

megvalósítják az indikatív projektlistában felsorolt közlekedési kapcsolatokat Magyarorszá g

és Szlovák Köztársaság között : (. . .) - közúti kapcsolat Ózd-Susa és Janice (Jéne) között” .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat :

- Hogy áll jelenleg a törvényben és szándéknyilatkozatban vállalt közút és határátkel ő

előkészítése?

- Mikorra várható az Ózd-Susa és Jéne közötti közút és határátkel ő átadása ?

Budapest, 2016 . április 11 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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